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Abstract in English:

This study aims to determine the level of emotional suppression and the degree of
aggressive behavior among children of mothers diagnosed with cancer. The clinical
method was adopted, relying on two scales: Emotional Suppression and Aggressive
Behavior, in addition to clinical interviews. The research group included three cases,
all children of mothers with cancer at "Terichin Ibrahim™ Hospital in Ghardaia
Province.

After analyzing the data, several key findings emerged:
-The children exhibited varying levels of emotional suppression.

-The children experienced different degrees of aggression, highlighting the urgent
need for psychological and family support programs that contribute to alleviating these
disorders and promoting positive adaptation.

Keywords: Emotional Suppression, Aggressive Behavior, Children, Mothers, Cancer.



Résumé en francais :

Cette étude vise a évaluer le niveau de répression émotionnelle et le degré de
comportement agressif chez les enfants de meres atteintes de cancer.

La méthodologie adoptée est clinique, s’appuyant sur deux échelles : la répression
émotionnelle et le comportement agressif, ainsi que sur un entretien clinique. Le
groupe de recherche comprenait trois cas, tous enfants de meres atteintes de cancer a
I’hopital "Terichine Ibrahim™ dans la wilaya de Ghardaia.

Aprés analyse des donnees, plusieurs résultats importants ont été obtenus:
-Les enfants ont présenté des niveaux variables de répression émotionnelle.

-IIs souffrent de degrés différents d’agressivité, ce qui souligne le besoin urgent de
programmes de soutien psychologique et familial visant a atténuer ces troubles et a
renforcer I’adaptation positive.

Mots-clés: Répression émotionnelle, comportement agressif, enfants, meres, cancer.
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